
 

schillende deelgemeenten. Mensen met dezelfde opleiding en veelal dezelfde 

doelstellingen, maar iedereen vulde het op zijn eigen manier in. Er moest iets 

overkoepelend komen, dan kan kun je veel sneller succes boeken.”

Dat kwam naderhand met de lancering van Team NB, binnen SSNB. ,,Door meer 

samen te werken, kennis te delen en het oprichten van een vijftal kennisteams, 

zorgden we ervoor dat we pro-actief in konden spelen op trends en ontwik-

kelingen.” Als sportformateur was hij betrokken bij diverse sportakkoorden en 

preventieakkoorden. ,,Als adviseur lokale sport in meerdere gemeenten mocht 

ik een rol spelen in het versterken van de lokale sportinfrastructuur. Daarnaast 

mocht ik advies uitbrengen aan en brainstormen met alle beleidsmedewerkers 

en wethouders Sport in West-Brabant.”

In februari van dit jaar maakte Martijn de definitieve stap van het werkveld naar 

het kantoor. Maar stilzitten is er geen moment bij. ,,Ik ben terug in Roosendaal 

en hier zit inmiddels een ambitieus jong college van burgemeester en wethou-

ders.” Hij laat zijn ‘bsc-hart’ spreken. ,,De functie van buurtsportcoach wordt 

ondergewaardeerd: ze doen ontzettend veel, meer dan lekker in een trainings-

pak met een balletje de wijk in. Je hebt ook kinderen die niet willen bewegen, 

die komen niet op een Cruyff Court of een ander veldje. Die bereik je met de 

vakleerkracht in de gymles. Maar als te veel op het onderwijs inzet, maakt het 

dat lastig om op andere initiatieven in te zetten. Laatst kwam de Vuelta (Ronde 

van Spanje, red.) door Roosendaal: hoe mooi is het dat je dan de buurtsport-

coaches een taak kunt geven om in die periode bijvoorbeeld een dikke banden 

race of fietsen voor kwetsbare doelgroepen te organiseren? Dat je op zo’n eve-

nement aan kunt haken.”

,,Die slag waren we destijds al wel aan het maken, naar een overkoepelende 

gedachte. Dat als je met gezondheid bezig bent in gemeente x, betrek ge-

meente y daar dan ook bij. Dan kun je immers een vliegende start te maken. 

Dat probeerden we destijds klein op te zetten, maar Brabant is groot en dan 

krijg je met afstanden te maken. Maar het gaat lukken. Ik kan hier mijn ervaring 

meenemen in het opstellen van nieuw beleid: wat we willen bereiken en hoe 

we de buurtsportcoach daar bij in kunnen zetten.” Hij betrapt zichzelf. ,,Ik zeg 

nog vaak ‘we’, alsof ik vanuit SSNB praat, want zij bepaalt wat de buurtsport-

coach doet.” 

Net als veel in gemeenten heeft ook Roosendaal enkele zogeheten aandachts-

wijken. ,,Daar gebeurt al veel, maar daar kun je wel nóg beter verbinding ma-

ken. Niet alleen op het pleintje, maar ook als het gaat om de verenigingen er 

nóg meer bij te betrekken. In Roosendaal is sprake van een gemeentebrede 

aanpak, in die aandachtswijken zijn al jaren dezelfde mensen actief. Het voor-

deel daar van is dat ze de jongeren kennen. Die worden ouder en gaan de BSC’s 

ondersteunen. Daar gebeuren mooie activiteiten. Maar er is nog steeds genoeg 

aan de hand om aan te pakken.” 

Maakte Martijn voorheen als coördinator het uitvoeringsplan, ,,nu onderhoud ik 

de contacten met de uitvoerende mensen. Zij zijn in het RBC-stadion gevestigd, 

een bruisende locatie. Daar zit Fontys, alsmede het CIOS. Ik spreek daar de 

bsc’s nog vaak. Een mooie groep. Je hebt HBO-ers nodig, maar ook de doeners 

die op het pleintje de activiteiten begeleiden”, weet Martijn uit ervaring.

die tevens de mogelijkheid gaven uit te breiden. Daarop heb ik gezegd: geef 

ons het vertrouwen om te kijken wat er nog meer kan. Vervolgens hebben we 

samen met de gemeente en een drietal enthousiaste schooldirecteuren een 

pilot gedraaid met vakleerkrachten op die drie basisscholen, dat werd een groot 

succes. De basisscholen waren enthousiast, zagen de meerwaarde en gingen 

cofinanciering betalen voor de inzet van een vakleerkracht.”

,,Daarna werden we slachtoffer van ons eigen succes. Voordat we het wisten 

meldden zich 24 scholen aan. Het groeide te snel en wij wilden – plat gezegd 

geen lesboeren – maar liever de combinatie van een buurtsportcoach en een 

vakleerkracht. En omdat we vooral in het onderwijs zaten, kwamen we minder 

toe aan andere dingen.”

Op 1 januari 2018 startte Martijn als regio-adviseur West-Brabant SSNB. ,,Een 

grote stap en grote verandering en soms ook een lichte twijfel, maar mede 

door het vertrouwen vanuit SSNB ben ik in mijn rol gegroeid en kijk ik met heel 

veel plezier terug op de ontwikkelingen en mooie projecten waarbij ik betrok-

ken was. Toentertijd hadden we tien teams met buurtsportcoaches in tien ver-

Als je kijkt naar het pad dat ik heb mogen wandelen en waar ik nu ben, dat is 

heel mooi. Je kunt het een luxepositie noemen, vanuit de ervaring die ik heb 

opgedaan. Ik heb een netwerk opgebouwd, weet waar ik aan moet kloppen en 

wat er op de werkvloer speelt, sta in contact met de buurtsportcoach op het 

pleintje, de trainer op het veld, tot aan de lokale overheid en het ministerie. Als 

je dat kunt combineren met de ambities van deze gemeente – waar ik ook nog 

eens woon – dat is het mooiste dat er is.”

Binnen het lokale SSNB team in Roosendaal – een gemeente met bijna 80.000 

inwoners – was Martijn aanvankelijk actief als combinatiefunctionaris onder-

wijs en verenigingen in enkele wijken. ,,Samen met mijn collega’s hebben we 

destijds de aanpak en de werkzaamheden doorontwikkeld en genereerden we 

meer aandacht voor zichtbaarheid en de lokale uitstraling. De JOGG-regisseur 

in Roosendaal maakte onderdeel uit van ons team en we breidden ons team uit 

met vakleerkrachten. Dat zorgde voor een enorme impuls. Ik merkte wel dat de 

gemeente destijds zoekende was. Wij wilden inzetten op bewegingsonderwijs, 

maar liepen mogelijke inkomsten van in te zetten regelingen mis. Regelingen 
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